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REFERAT AF GENERALFORSAMLING I BKK 24.3.2022 

Til stede: Anne S, Gunvor, Ida, Lis, Nathalie, Anne H, Christine, Elsebet, Susanne, Vibeke, Aase TP, Annalisa, 
Anne D, Anne Mette, Edith, Hanna, Gunda, Inge-Lise, Tove, Aase H, Jes, Jan, Torben, Henrik, Emil, Ole, Elsa 
(ny aspirant), Hanne 
Afbud: Eigil 
 
Dagsorden  

1. Valg af ordstyrer  
2. Valg af referent  
3. Bestyrelsens beretning 
4. Godkendelse af regnskab  
5. Fastlæggelse af kontingent  
6. Forslag til vedtægtsændringer 
7. Rejseudvalg 
8. Indkomne forslag 
9. Valg af formand 
10. Valg af kasserer  
11. Valg af øvrige medlemmer af bestyrelsen  
12. Valg til program- og koncertudvalg  
13. Valg af revisor og revisorsuppleant for 1 år  
14. Evt. 

 
Bilag vedlagt dagsorden: 

1. Bestyrelsens beretning 2022 
2. a) Regnskab for 2021 

b) Specifikationer 
3. Budget 2022 
4. a) Vedtægtsændring til debat 

b) Vedtægtsændring til debat 
c) Nuværende vedtægtsændring 
 

 
AD 1: VALG AF ORDSTYRER 
Gunvor blev valgt.  
 
AD 2: VALG AF REFERENT 
Anne S meldte sig.  
 
AD 3: BESTYRELSENS BERETNING 
Formanden afgav bestyrelsens beretning (bilag 1). Nøgleordene var 

- Et turbulent år med skiftende dirigenter (Erik Knudsen, som stoppede, Claus Münchow, som 
reddede korets koncert i Terslev Kirke, og nyansatte Hanne Rømer, som vi håber bliver meget 
længe). 

- En super weekendtur til Kobæk Strand 
- Juleafslutning, som pga. corona er flyttet til den 7.4.2022 
- Kommende koncerter  

o 14. maj – øvedag i kulturhuset i Måløv 
o 2. juni - koncert i Skovlunde Kulturhus 
o 9. juni – koncert i Søborg Kirke i Gilleleje 



 

 

Public - KMD A/S 

o 25. november – koncert på Nivågård  
- Forhåbning om en korrejse i 2023 
- Overvejelser om vedtægtsændring (senere punkt på dagsordenen) 
- FB opdateres nu af bestyrelsen, og hjemmesiden har skiftet hænder og vedligeholdes nu også af 

bestyrelsen. Program- og koncertudvalget (læs: mest Eigil) vedligeholder ligeledes hjemmesiden.  
- Der er indført en korkalender 
- Skrivelsen Kornyt er indført (vedligeholdes af program- og koncertudvalg). 

Beretningen blev godkendt.  
 
AD 4: GODKENDELSE AF REGNSKAB (bilag 2a, 2b) 
Henrik gennemgik regnskabet jf. vedlagte bilag.  
Der har været udgifter til koncerttur (bus) til Terslev; betaling til dirigent Claus Münchow; pianist Ole Worm 
Ballerup kommune har eftergivet tilbagebetaling pga. corona (kr. 6.829,19). 
Specifikationer (Koncert til Terslev og udgifter til Diverse) tydeliggjort i bilag 2b. 
Korets reelle formue er på kr. 93.953,70. 
 
Regnskabet blev godkendt.  
 
AD 5: FASTLÆGGELSE AF KONTINGENT 
Bestyrelsen foreslår, at kontingentet fastholdes på kr. 1.700,00 for helt år. Dette godkendtes ved 
håndsoprækning af generalforsamlingen. 
 
AD 6: FORSLAG TIL VEDTÆGTSÆNDRINGER (bilag 4a, 4b, 4c) 
Der er brug for, at korets vedtægter justeres ift., at det er en aftenskoleforening. Bestyrelsen fremlagde 3 
mulige forslag til vedtægtsændring og fremlagde punktet for at få generalforsamlingens holdning til sagen.  
Forslag 1, hvor en mindre tilretning af eksisterende vedtægter foretages, så de tilpasses, at vi er en 
aftenskole 
Forslag 2, hvor der laves en større ændring af de eksisterende vedtægter, hvor bestemmelser for koret 
trækkes ud i et særskilt notat (jf. bilag) 
Forslag 3, ingen ændring af eksisterende vedtægter, som er for holdet Ballerup kammerkor, og tilføjelse af 
nye vedtægter for aftenskolen Ballerup Kammerkor. 
 
Der udspillede sig en debat med lidt forskellige holdninger til sagen. Bestyrelsen har haft besøg af en 
konsulent fra DOF for at klargøre, hvad det er, der er på spil. Det er bestyrelsens holdning, at det enkleste 
vil være at udarbejde et sæt enkle vedtægter til brug for aftenskolearbejdet, og derudover nedfælde et sæt 
specifikke korbestemmelser, der angår afholdelse af koncerter, optagelse af nye medlemmer, 
eksklusionsregler og øvrige bestemmelser, der angår måden, koret styres på. Skolelederen af 
aftenskoleforeningen er Henrik Borre. Der blev givet carte blanche til bestyrelsen for at træffe den 
beslutning, den finder bedst. 
 
AD 7: REJSEUDVALG 
Der blev nedsat et rejseudvalg, som skal planlægge en evt. korrejse i 2023. Udvalget består af Annalisa 
Tams, Anne Spragge, Henrik Borre, Lis Sass.  
Gode ideer: Tjek Meeting Music ud; gå efter ikke-konkurrence korrejser 
Der var i det hele taget positive minder fra diverse korrejser til Istanbul, Estland etc.  
 
AD 8: INDKOMNE FORSLAG 
Der var ingen forslag.  
 
AD 9: VALG AF FORMAND 
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Aase T. Pedersen blev valgt. 
 
AD 10: VALG AF KASSERER 
Henrik Borre bliver på posten 
 
AD 11: VALG AF ØVRIGE MEDLEMMER 
Tove m. Andersen bliver på posten 
Aase Høg blev genvalgt. 
Jan Pelle blev nyvalgt.  
Anna Lisa går ud af bestyrelsen. Tak for det store arbejde. 
 
AD 12: VALG TIL PROGRAM- OG KONCERTUDVALG 
Susanne Engstrøm blev genvalgt. 
Eigil Tams blev genvalgt. 
Torben Folke Larsen blev genvalgt.  
Anne Dahlberg blev genvalgt.   
 
AD 13: VALG AF REVISOR OG REVISORSUPPLEANT FOR 1 ÅR 
Edith blev valgt som revisor. 
Ole Klein blev valgt som suppleant.  
 
AD 14: EVENTUELT 
Anne Dahlberg udtrykte ønske om en mentorordning til nye aspiranter til koret. Der var opbakning til 
forslaget.  
(NB – Natalie blev mentor for aspiranten Elsa) 
 
 
Ref. Anne S. 
 
 
 
 
 

 


